
  
 

   

   

Fylkesstyremøte 2023-05 

Torsdag 31. mai kl. 12.00-16.00 

Sted: Sandvigå 7, Bjergsted 

Innkalt: Camilla Nordhagen, Guri Årsvoll, Anne-Kristin Sæther, Ragnvald Wernøe, Roald Brekke 

Vara: Torleif Kvitno.  

Rønnaug Rummelhoff Bakke, styresekretær og rådgiver med fylkesansvar for Rogaland 

 

Det vil serveres sen lunsj (pizza) i møtet 

  
Eventueltsaker må meldes senest 21. august 
 
Vi minner om at feiringen av Kulturskolerådet 50 år og filmvisning skjer kl. 17.00-18.00 samme dag, i 

Stavanger kulturskole. Vi håper styremedlemmene kan delta her, hvis de har anledning. 
 

 

Vinnerbildet i konkurransen Månedens bilde august 2023 i prosjektet Riis-prisen 2023 er 

laget av Kateryna Hrymzina som er elev i Time kulturskole.  

Riis-prisen 2023 arrangeres i samarbeid med Norsk kulturskoleråd. Den er en nasjonal 

synliggjøring av bildekunst laget av ungdom i alderen 13–18 år. Tolv kunstnere får sine 

arbeider utstilt i Trondheim i desember 2023. Les mer 

https://www.kulturskoleradet.no/nyheter/2023/august/riis-prisen-2023-manedens-bilde-i-august?fbclid=IwAR0_B8C_pkV6qOul66sfM0XJ2H-8JYGJk_P8XR_RrT7wFj5vteTHWZiUjrg
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2023.31 Godkjenning av innkalling og sakskart 
Saksdokumenter:  
 

Innkalling per kalenderinnkalling 
Sakskart er dette dokumentet 
 

Saksbehandler: Rønnaug Bakke, rådgiver 
Forslag til vedtak: 

Innkalling og sakskart godkjennes. 

Saksutredning:  

2023.32 Godkjenning av protokoll 

 
Saksdokumenter:  
 

Protokoll for styremøte 2023-02 utlagt HER 
 

Saksbehandler: Rønnaug Bakke, rådgiver 
Forslag til vedtak: Protokoll godkjennes. 

2023.33 Referatsaker 
  

https://kulturskoleradet.no/lokale-sider/rogaland/rogaland-dokumentarkiv/filter
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Saksdokumenter:  
 
 

Økonomirapport  
Rådgivers rapport 
Styreleders rapport fra sist hovedstyre 
 

Saksbehandler:  Rønnaug Bakke 
Forslag til vedtak: 

Referatsakene tas til etterretning. 

Saksutredning:  

Økonomirapport pr. 18.08.23 

 

 

Resultatet i budsjettet er tilsynelatende 170 000 i minus, dette er knyttet til utgiften til 
kulturskolefilmen. 
 
Årsmøte og konferanse: For å sikre balanse i budsjettet og ta høyde for utgifter til bidragsytere etc., 
er prisen per dag rundet opp til 1000 kr for dagpakke og 3500 for full pakke begge dager. Dette 
innebærer en dagsavgift på 275 kr utover det dagpakken koster på Kronen gård. Middagen har 
selvkost. 
 
Au foreslår at eventuelt overskudd på årsbudsjett synliggjort etter årsmøtet, brukes på påkosting på 
ledersamling før nyttår. 
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NB Fra og med 2023 vil reiseregninger lenger tilbake enn 3 måneder bli avvist. Alle 

styremedlemmer oppfordres til å sende reiseregningen fortløpende til rådgiver. 

 

Rådgivers rapport 

22. april – 18. august 

Rådgiver rapporterer på det som ikke framkommer i styresakene. 

AU-møte 
4. mai, 10. mai, 22. mai, 13. juni, 23. juni, 10. august 

Styremøte 
4. mai og 23. juni 

Styrearbeid 

Flere møter med AU og veileder i Kulturskolerådet for å planlegge årskonferanse. 

Møtt med Fakultet for utøvende kunstfag 7. august sammen med styreleder for å avklare hovedansvar for dansekoferanse 

2024 

Ledersamling arrangert på Tysværtunet 25. mai- Tema Samhandling og samskaping. 

Organisasjonsutvikling 
Ansattrepresentant i AMU i norsk kulturskoleråd 

Diverse komitéarbeid innad i Kulturskolerådet, bla strategier x to, mangfold og fordypning. 

Deltar i arbeidsgruppe for fordypningsarbeidet. 

Andre oppgaver 
14. juni – dansekonferanse 2024 med Camilla Nordhagen 

26. mai Møte med valgkomiteen 

23. juni Møte med kommunikasjonsrådgiver omkring ferdigstillelse av kulturskolefilmen, lansering og kreditering. For øvrig 

lansering av filmen i mail og sosiale medier. 

Sendte ut en velkommen tilbake etter sommeren-mail til alle kulturskoleledere med viktige datoer helt i begynnelsen av 

august. 

Politisk arbeid 

Presse 
Lansering av kulturskolefilmen i sosial medier, på Kulturskolerådets hjemmeside og per mail. 

Lokalt nettverksarbeid 

UMM, fordypning og FoU 
 

Leders rapport fra siste hovedstyremøte 

Presenteres i møtet. 
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2023.34 Fordypning i visuelle kunstfag i Rogaland 
Saksdokumenter: 
 

 

Saksbehandler: Camilla Nordhagen  

 
 
Forslag til vedtak:  
-Fylkesstyret vil invitere til et møte for de ulike utdannings- og opplæringsnivåene innen visuelle 
kunstfag innen utgangen av september i år. 
-Formen på dette møtet skal være () 
- Ansvar for å gjennomføre et møte for visuelle kunstfag, er () 
 
Saksutredning:  
I ledersamlingen 22. september 2022 var tema fordypning og Kunstskolen i Stavanger ved Hans 

Edward Hammonds var invitert for å finne behovet for sammenheng om fordypning innen visuelle 

kunstfag. AU ønsker å følge opp dette ved å invitere aktuelle parter til et felles samrådingsmøte i 

løpet av høsten. AU ønsker også å bygge denne kontakten pga de nye stimuleringsmidlene til 

Inkluderende kulturskoler 2.0. Disse kan muliggjøre søknader om fordypning på visuelle kunstfag i 

høst, og AU ser det som viktig å fasilitere for kontakt og kunnskapsutveksling for denne faggruppen. 

2023.35 Videreføring av Fremtidens kulturskole i Rogaland 
  

Saksdokumenter:  

Saksbehandler: Camilla Nordhagen  

 
 
Forslag til vedtak:  
Alternativ 1: Fylkesstyret vedtar å forplikte seg deltakelse i regionale program i Fremtidens 
kulturskole. «Kulturskolen som utviklingsaktør i fremtidens kommune», og vil melde seg på innen 15. 
september. Saken vil også blir presentert for årsmøtet 27. oktober. 
Alternativ 2: Fylkesstyret vedtar å ikke forplikte seg til å delta i programmet, ut fra det fylkesstyret 
vet per i dag. 
 
Saksutredning:  
AU deltar på digitalt informasjonsmøte om videreføring av Fremtidens kulturskole 21. august. En 
videre forpliktelse til å delta i ordningen, vil kreve forpliktelse fra det nye fylkesstyret, og saken bør 
opp på årsmøtet i oktober. Styreleder vil i møtet anslå arbeidsmengde og omfang på forpliktelsen, 
slik det er kommet fram i informasjonsmøtet 21. august. 
 



 
 

Side 6 

2023.37 Dansekonferanse 2024 

Saksdokumenter:  
 

 

Saksbehandler:  
 

Camilla Nordhagen  

 
Forslag til vedtak:  
- Faktultet for utøvende kunstfag ved dekan Harald Eikaas er informert fra rådgiver om omfang og 

anslått ressursbehov for å lage en dansekonferanse høsten 2024. Fakultet for utøvende kunstfag får i 

samme dokument en konkret forespørsel om å arrangere dansekonferansen i samarbeid med et 

faglig oppnevnt programråd innen dans.  

- Fakultet for utøvende kunstfag vil også bli anbefalt å invitere til et møte med interesserte parter  

innen danseutdanningene for å lodde stemningen om hvorvidt det skal gjennomføres en konferanse i 

2024 i Stavanger, og hva de ulikes bidrag skal være. På samme måte anbefales Fakultet for utøvende 

kunstfag å forankre arrangementet i Bjergstedmiljøet og be om forpliktende samarbeid på 

sekretariat og praktisk avvikling. 

-Det er en forutsetning for at Norsk kulturskoleråd Rogaland skal yte 50.000 kr i støtte til konferansen 

at tema for konferansen høsten 2024 kan relateres til fordypning og talentutvikling i dans. 

-Med utlysningen av nye stimuleringsmidler i Inkluderende kulturskoler 2.0, kan det være aktuelt for 

dansekonferansen å søke midler til dette via ordningen. Fylkesstyret anbefaler at aktuelle 

kulturskoler sammen med involverte organisasjoner søker på dette. 

 
 
Saksutredning:  
Oktober 2022 gjennomførte Norsk kulturskoleråd ( med både lokale og nasjonale midler) sammen 

med Fakultet for utøvende kunstfag (UiS) og Stavanger konserthus en svært vellykket Nasjonal 

dansekonferanse med over 100 deltakere uten tittelen «Sammen for fremtidens dansekunstnere». 

Andre bidragsytere var Danseinformasjonen, RAS, Ruseløkka, Den Kongelige ballettskole i DK m.fl. 

Innhold var besto av forsking på feltet, historisk perspektiv, deling av praktiske eksempler, 

panelsamtaler og avsluttet med gruppearbeid på dag to. 

Konferansen avdekket at det er behov for slike konferanser, konferansen ble et samlingspunkt for 

pedagoger fra kulturskole, private skoler, videregående skoler og UH-sektoren. I tillegg ble fravær av 

struktur mellom leddene i danseutdannningen påpekt som en mangel. 

Norsk kulturskoleråd Rogaland bestemte i årsmøte å avsette 50 000 kr x 2 ganger (2022 og 2024) til 

konferansen. 2022 er gjennomført med suksess. Men 2024 står for døren og det bør tas en avgjørelse 

på om konferansen skal gjennomføres igjen. 

Utfordringer: 

- Det koster mer enn 50 00 kr 

- Rådgiver ressurs kan ikke benyttes til produsent denne gang, dermed økte kostnader i 
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administrasjon og produksjon 

- Norsk kulturskoleråd kan ikke stå som arrangør alene med økonomisk ansvar 

Det er undersøkt om tidligere samarbeidspartnere ønsker å delta igjen, men det er ikke avklart på 

hvilken måte, både med tid, økonomi og ressurser. 

De som er positive til å bidra igjen er: 

- Fakultet for utøvende kunstfag (UiS) 

- Stavanger kulturskole 

- RAS 

- Danseinformasjonen 

Norsk kulturskoleråd Rogaland gjorde følgende vedtak på styremøte 23.6.23 

2023.36 Dansekonferanse 2024 

1. Leder og rådgiver ber om et møte med UH, ved Fakultet for utøvende kunstfag, for å avklare 

fakultetets ambisjoner og strategiske føringer for å ta ansvar for en slik dansekonferanse. 

2. Fylkesstyret vil vurdere i neste møte å melde inn en sak til Hovedstyret, om drifting av 

dansekonferanse. 

3. Fylkesstyret utsetter vedtaket om hvorvidt man ønsker å jobbe videre mot en konferanse til første 

møte i august. 

Status pr 10.8.23 vedrørende vedtak i fylkesstyret 23. juni: 

1. Møte med UiS ble gjennomført 7.8.23, fakultetsleder er positiv til vertskapsrollen og deltakelse. 

Ikke konkret avtale om deres ansvar. Det ble også foreslått å snakke med samarbeidsutvalget i 

Bjergsted mtp å ha konferanse i sammenheng med Bjergstedkonferansen 

2. Fylkesstyret viser til dialog med Norsk kulturskoleråd om at Kulturskolerådet ønsker å ha en 

fasiliterende rolle, og ikke arrangere dette selv. Norsk kulturskoleråd ser det som mer hensiktsmessig 

at UH-aktører og fagmiljøet selv finner en effektiv samarbeidsform. Kulturskolerådet vil gjerne støtte 

dette arbeidet på andre måter. 

3. AU har undersøkt muligheter for hvordan dansekonferansen kan videreføres, og status tas opp i 

styremøtet 31. august. 

2023.38 Årsmøte og årskonferanse 26.-27. oktober 2023   
 
Saksdokumenter:  

  

Saksbehandler:  
 

Rønnaug Bakke  

 
Forslag til vedtak:  
Fylkesstyret tar informasjonen til orientering. 
AU vil ha et snarlig møte med fokus på årsmøtet, og vil fortløpende konsultere fylkesstyret før neste 
møte. 



 
 

Side 8 

 
Saksutredning:  
Det vises til sak 2023.16 og 2023.27 
Søknadsfristen for påmelding til hotell, bevertning og deltakelse, er 25. august. 
 
Årsmøtet. 
Mal for sakskart til årsmøtet presenteres i møtet, så langt det har kommet. 
Alle fylkesårsmøter oppfordres til å ha et kunstnerisk innslag relatert til UMM. Hvilket talent skal 
forespørres om dette i Rogaland? 
 
Årsmøtekonferansen.  
Programmet er publisert med titler og hovedbidragsytere i uke 25. 

2023.39 Ledersamling 15. september   
Saksdokumenter:    

Saksbehandler:  
 

Camilla Nordhagen  

 
Forslag til vedtak:  
Ansvar for å arrangere ledersamlingen og ha et relevant program, er rådgiver og ()-styremedlem. 
 
Saksutredning:  
Pga mange nye kulturskoleledere i Rogaland denne høsten, vil programmet fokusere på å bli kjent 
med hverandre og aktuelle saker i Kulturskolerådet, nasjonalt og regionalt. 

2023.40 Orienteringer 
- Norsk kulturskoleråd har blitt tildelt nye 19 millioner fra Sparebankstiftelsen DnB, til nye 

stimuleringsmidler til fordypningsprosjekter over hele landet. Den nye fasen blir kalt Inkluderende 

kulturskoler 2.0, eller IK 2.0. Det går ut invitasjon om å delta på infomøter mht å søke på midler til 

nye fordypningsprosjekter regional/lokalt. Samtidig skal de prosjektene som var godkjente, men som 

det ikke var midler til i forrige runde, få støtte nå. 

- Prosjektene i Inkluderende kulturskoler 1.0 inviteres til innspillsmøte og tre webinarer i høst under  

overskriften «Fra prosjekt til drift». 

- Fylkesavdelingen Rogaland har fått laget en splitter ny kulturskolefilm:» Kulturskolen og meg», og 

filmen har blitt lansert i Kulturskolerådets kanaler og på facebook. Den er også delt til alle 

fylkesrådgivere i NKR, som er blitt oppfordret til å dele videre. 

Lenke til filmen, laget av Moxey: Kulturskolen_online_txt_logoer (vimeo.com) 

Sak om filmen på kulturskoleradet.no: https://kulturskoleradet.no/nyheter/2023/august/kortfilm-

laget-i-rogaland-promoterer-kulturskolen 

-Det er invitert til en markering for Kulturskolerådet 50 år, samt filmvisning, 31. august.  

https://vimeo.com/841207888/323f1d2bf7?share=copy
https://kulturskoleradet.no/nyheter/2023/august/kortfilm-laget-i-rogaland-promoterer-kulturskolen
https://kulturskoleradet.no/nyheter/2023/august/kortfilm-laget-i-rogaland-promoterer-kulturskolen
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2023.41 Eventuelt 
 

Datofesting av ny ledersamling innen jul: 

Neste styremøte er 19. oktober 
 

 

 

 

 


